

倪巧 履历

2005 年,于中央音乐学院就音乐教育,跟随高天老师学习音乐,多次参加高天老师的音乐治疗。2007 年中央音乐学院就于北京青年力管理中心担任音乐治疗师。2007 年 9 月注册“悦迪”品牌。

In 2005, NIEQiaole studied music therapy with Professor GAO Tian from Central Conservatory of Music (CCOM) in Music Education and later graduated in 2007. After graduated from CCOM, she held the post of music therapist at Beijing Youth Stress Management Service Center up until now. Mrs. NIE also kept attending Professor GAO's music therapy training class after graduation. In September 2007, she founded Yuedi.

2007 年至今,一直不断的跟随国内外多位心理学大师音乐治疗师、心理咨询师、催眠师、CETTIC 催眠师。2008 年 3 月在北京海淀妇幼保健院“分娩的”研究和。

Since 2007, Mrs. NIE has been studying psychology, music therapy, and obstetrics with domestic and international specialists and experts continuously. Through the study, she acquired national second-class therapist, IHNMA hypnotherapist, and CETTIC doula certificates. Mrs. NIE also started her “music for labor analgesia” clinical research at Haidian Maternal & Child Health Hospital in Beijing since March 2008.

2008 年 9 月入北京协和医院音乐治疗师、音乐分娩、孕胎教和孕期音乐等相关工作。2013-2015 年,出版胎教著作《巧孕互动式孕胎教法》、《胎教盛宴》、《胎教子田子夜》、《睡前轻松胎教故事》。

In September 2008, she started working at Mary's Hospital (Women & Infants) in Beijing, in charging of music for labor analgesia, antenatal training, and stress relief during pregnancy. From 2013 to 2015, Mrs. Nie authored *The Interactive and Experiential Antenatal Training Methods*, *One Page of Antenatal Training a Day*, *Antenatal Training Gala*, and *Bedtime Stories for Antenatal Trainings* successively.

2014 年 11 月,其悦迪的“悦迪胎教”到第一天使投。

In November 2014, Yuedi Parenting Education obtained its series A angel investment.

2015 年 6 月,悦迪成立 8 周年之际,悦迪的“悦迪胎教”到中国著名教育企业家、敏洪先生的洪泰基金数百万美元的使其音乐分娩孕胎教真正逐向互联网的模式,目前已覆盖至全国 30 多家城市,服务了数百万孕。

In June 2015, the 8th year of Yuedi, Yuedi Parenting Education secured millions of dollars investment from Angel Plus, which co-founded by Mr. YU Minhong, a

well-known Chinese entrepreneur in education industry. The investment allowed Yuedi Parenting Education's music for labor analgesia and antenatal training program to shift from offline to "Internet+" model, spreading over 30 cities and offering services to over 10,000 expectant mothers.

“微笑迎接分娩”科新模式理念，希望能致力于更多的孕妈妈孕期可以得很幸福快乐、分娩可以不再那么疼痛、剖腹产率也可以因此不再因害怕而降低

Today, Yuedi is promoting music for labor analgesia and antenatal training program to more maternal and women hospitals. The program is committed to establishing a new obstetric model of "smile to pain, labor with joy". It also expects the prospect of more expectant mothers being happy while less being afraid of painful labor, leading to the decrease of cesarean caused by strain and fear.